
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 21. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 675
Vil ministeren kommentere præsentation fremvist under Høreforeningens foretræde for 
udvalget 19/4-22, jf. SUU alm. del – bilag 267, og herunder oplyse, hvordan ministeren 
vurderer behovet for en styrket indsats for borgere med høretab, og om ministeren fortsat 
vedstår sig de citater, der fremgår af præsentationen fra Det Politiske Topmøde om 
Høreområdet, 2019? Og hvordan har ministeren fulgt op på og vil følge op på disse 
tilkendegivelser på topmødet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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